



兆豐國際商業銀行胡志明市分行

MEGA INTERNATIONAL COMMERCIAL BANK HO CHI MINH CITY BRANCH

客戶有效證件更新通知

親愛的客戶您好：

依據越南央行法律規定(2024 年 6 月 28 日第 17/2024/TT-NHNN 號公文通知，支付帳戶的開立和使用)，自 2025 年 1 月 1 日起，如果在本分行登記的個人有效證件(包含個人客戶、法人戶之負責人、有權簽字人、會計長)有效證件過期(如護照/身份證/VISA 或居留證/其他證件等)，依規定本分行將暫時停止您的帳戶交易：如付款、提款等交易將暫時停止，直至證件更新完成。

為避免您的帳戶使用中斷，請聯絡兆豐銀行胡志明市分行，更新貴公司相關人員/台端的身份證明文件，以確保貴公司/台端的帳戶正常使用。

如果貴公司/台端已更新證件，或相關證件仍在有效期限內，請忽略此通知。

相關問題如需協助，請聯絡本分行服務中心+84-28-38225697#57、#50 或至本分行辦理。



兆豐銀行 Mega Bank

兆豐金控 Mega Holdings



兆豐國際商業銀行胡志明市分行

MEGA INTERNATIONAL COMMERCIAL BANK HO CHI MINH CITY BRANCH

NOTICE TO UPDATING LATEST PERSONAL IDENTIFICATION

Dear Valued Customers,

Based on the relevant legal provisions of the State Bank of Vietnam (Circular 17/2024/TT-NHNN, dated June 28, 2024, regulates the opening and usage of payment accounts), from January 1st, 2025, if the personal information (Passport/ID card/VISA/Residence permit, etc.) of the account holder and related persons (related persons in the process of using the organization's payment account including: legal representative, chief accountant and authorized persons) provided to Mega International Commercial Bank Ho Chi Minh City Branch (Megabank) is expired, Megabank will temporarily suspend all payment and cash withdraw transactions via your account payments.

Therefore, to avoid any disruption in transactions, please contact with Megabank to update your identification documents to ensure they must remain effective throughout payment account opening and use process.

This is an automatic notification, please ignore if you have already updated your information or it is still valid.

To receive assistance with related issues, please contact the Megabank Service Center - +84-28-38225697 ext.57 、 ext.50 or come to the Branch Office.



兆豐銀行 Mega Bank

兆豐金控 Mega Holdings



NGÂN HÀNG MEGA INTERNATIONAL COMMERCIAL BANK CO., LTD
CHI NHÁNH TP. HỒ CHÍ MINH

THÔNG BÁO CẬP NHẬT THÔNG TIN GIẤY TỜ TÙY THÂN HỢP LỆ

Kính gửi Quý khách hàng,

Căn cứ quy định của Ngân hàng Nhà nước Việt Nam (Thông tư số 17/2024/TT-NHNN ngày 28/6/2024 quy định việc mở và sử dụng tài khoản thanh toán), từ ngày 01/01/2025, nếu giấy tờ tùy thân (như hộ chiếu/căn cước công dân/thẻ cư trú /Visa /các giấy tờ khác...) của chủ tài khoản và người có liên quan (người có liên quan trong quá trình sử dụng tài khoản thanh toán của tổ chức bao gồm: người đại diện hợp pháp, kế toán trưởng và những người được ủy quyền) đã cung cấp cho Ngân hàng Mega International Commercial Bank Co., Ltd chi nhánh TP. HCM (Ngân hàng) mà hết hiệu lực, Ngân hàng sẽ tạm dừng giao dịch thanh toán, rút tiền trên tài khoản của Quý khách hàng.

Do đó, để tránh gián đoạn việc sử dụng tài khoản, Quý khách vui lòng liên hệ với Ngân hàng để cập nhật thông tin giấy tờ tùy thân nhằm đảm bảo các giấy tờ tùy thân của Quý khách hàng phải còn hiệu lực trong suốt quá trình mở và sử dụng tài khoản thanh toán.

Nếu Quý khách hàng đã cập nhật hoặc thông tin giấy tờ tùy thân vẫn còn hiệu lực, vui lòng bỏ qua thông báo này.

Để được hỗ trợ các vấn đề liên quan, vui lòng liên hệ với Trung tâm dịch vụ khách hàng của Ngân hàng theo số +84-28-38225697 hoặc đến trực tiếp Ngân hàng.

Trân trọng thông báo.



兆豐銀行 Mega Bank

兆豐金控 Mega Holdings